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Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
734 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:   Preben Nielsen (PN) 
 
Fra administrationen:  Jens Christian Jessen (JECJ) og 
                                    Søren Steen Kindberg (SSK) 
 
Fra afdelingen:  12 beboere 

Dag og år: 
Onsdag, den 6. marts 2024, kl. 17.00 
på Holger Drachmanns Gade 1  
Afdelingsmøde for afd. 34 (Du Plats Gade 1-3, 
Engelshøjgade 7 og 22-26, samt Sydvang 2) 
 

Kaare Skovmand bød velkommen og foreslog PN som diri-
gent. 
 

   
 

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 

og gennemgik dagsordenen. 
 

 PN valgt som dirigent. 
 
 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden 
sidste møde. 

   

 
Beretning godkendt. 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 JECJ gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejeforøgelse 
 
Budgettet kan primært forklares ved forøgede udgifter til of-
fentlige og andre faste udgifter, flere udgifter til renholdelse 
samt mere henlæggelse til fremtidig vedligeholdelse.  
 
Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig husleje-
forøgelse på 44,12 kr. pr. m2 (eller ca. 311 kr. pr. måned 
for et gennemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gæl-
dende fra 1.juli 2024. 

 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Der er fra administrationen indgået følgende forslag: 

1. Forslag til etablering af legeplads, jf. vedlagte skri-
velse og tegninger. 

  

  
 
 
 
Budget enstemmigt godkendt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Forslag forkastet 

Pkt. 4 Behandling af eventuelt indkomne forslag. 
Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - Ind-
komne forslag: 
Ingen indkomne forslag. 

  
 

Pkt. 5 Valg af medlemmer af afdelingsbestyrelsen og 
 suppleanter. 
 På valg: Mette Bang Skovmand og  
                           Kirsten Lundtoft Kristensen  
 
 
 
 Suppleanter: 
 På valg: Bent Kristensen og  
                           Morten Sloth Jensen 
 

  
Valgt til afdelingsbestyrelse: 
Mette Bang Skovmand 
Kirsten Lundtoft Kristensen 
 
  
 
Valgt til suppleanter: 

1. suppleant: Bent Kristensen 
2. suppleant: Ingen valgt 
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Pkt. 6 Eventuelt 
 
 
Vedr. det nye opdateringssystem UHABI 
 
 
 
 
 
Ladestanderundersøgelse 
 
 
 
 
Risten på P-pladsen Sydvang 2 samt grus på denne 
 
 
 
 
 
Vedr. Sydvang 4 
 
 
 
 
Vedr. diverse renoveringer / og opstart af disse 
 
 
 
 
Udskiftning af døre og vinduer i kælderen  
Engelshøjgade 24 
 
 
 
Nedfaldne zinkinddækninger Engelshøjgade 7 
 
 
 
 
Termostatventiler 
 
 
Mødet slut kl. 18:00 

  
 
 
JECJ informerede kort om det nye opdate-
ringssystem UHABI, hvor beboerne kan se 
og opdatere de oplysninger der er registre-
ret på dem som lejere. 
 
 
JECJ informerede kort om ladestanderun-
dersøgelsen som viste ringe interesse for 
fælles ladestandere. 
 
 
Der var stor interesse for at få fjernet risten 
samt at planere/udjævne gruset på P-plad-
sen – SSK sørger hurtigst muligt for at få 
dette gjort. 
 
 
JECJ informerede om status på projekt / re-
novering af Sydvang 4 – herefter kort dialog 
omkring dette. 
 
 
Det er et stort ønske fra beboerne at de in-
formeres inden opstart af renoveringspro-
jekter m.m. 
 
 
Dører og vinduer står i kælderen – Arbejdet 
er i gang og afsluttes i løbet af juni md. 
 
 
Zinkinddækninger på Engelshøjgade 7 er 
faldet ned for 3 år siden – Arbejdet udføres 
i løbet af Marts 2024.  
 
 
Udføres i løbet af maj 

 


